
 

_________________________________ 

Vejle Golf Club ·  Fællessletgård · Ibækvej 46 · 7100 Vejle · Tel. 7585 8185 · Fax 7585 8301 

e-mail: info@vgc.dk · www.vgc.dk · CVR nr. 38 55 19 14 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

M Ø D E R E F E R A T 

B E S T Y R E L S E S M Ø D E 

 
Tid/sted Onsdag den 7. juni 2023 kl. 18.00 Mødenr.: 4 - 2023 

Deltagere Bestyrelsen: 

Claus Svold (CS) 

Charlotte Holst (CH) 

Jan Haugsted Petersen (JHP) 

Judith Domino (JD) 

Torben Pedersen (TP) 

Søren Priess Gade (SPG) 

 

Manager: 

Bo Vaaben (BV) 

Afbud Ingen 

Referent Bo Vaaben (BV) 

 

 

 

 

 

Dagsorden:  

 

Pkt. 1 Godkendelse dagsorden - CS 
 

Sagsfremstilling Godkendelse af dagsorden. 

Beslutning Godkendt uden bemærkninger 

Åben/lukket Åben 

 

 

Pkt. 2 Godkendelse mødereferat - CS 
 

Sagsfremstilling Godkendelse af mødereferat fra sidste bestyrelsesmøde. 

Beslutning Godkendt uden bemærkninger 

Åben/lukket Åben 
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Pkt. 3   

Sagsfremstilling  

Beslutning  

Åben/lukket Lukket 

 

 

 

Pkt. 4 Indledende temadrøftelse – grøn omstilling 
 

Sagsfremstilling Bane og miljø hos DGU har sat fokus på ”bæredygtighed” og ”grøn omstilling” i 

forventningen om at det bliver et konkurrenceparameter for fremtidens 

golfklubber. Både i forhold til at fastholde og tiltrække medlemmer, men også i 

arbejdet med at tiltrække virksomhedernes golfarrangementer og 

sponsorsamarbejder. Uden at have det som et særligt fokusområde er vi allerede 

godt på vej med nedbringelsen af pesticidforbruget, genanvendelse af drænvand 

til vanding, robotløsninger (mindre CO2) mv. Følger vi udviklingen eller skal vi 

foran? 

Beslutning Golfklubben har igennem årene bevæget sig mod mere ”bæredygtighed” og ”grøn 

omstilling”, senest med fokus på mulighederne for ændringer i klubbens samlede 

energiforsyning og udbygningen af antallet af ladestandere til el-biler.  

På golfbanen følges Miljøstyrelsens regler omkring banepleje, anvendelsen af 

robotplæneklipper på områderne ved puttinggreen og senest på korthulsbanen, 

samt implementeringen af diverse biodiversitets tiltag som fugletræer, bi-venlige 

områder mv. Bestyrelsen ønsker at golfklubben fortsætter dette arbejde. 

Åben/lukket Åben 

 

 

 

Pkt. 5 Parkeringsforhold Kl. 19.15 

Sagsfremstilling Den permanente parkeringsplads er udfordret i højsæsonen. Antallet af p-pladser 

dækker ikke behovet og parkeringsbåsene der er til rådighed er lige i det mindste, 

så parkerede biler ofte bruger mere en end afsat p-plads. I sidste sæson og 

nuværende sæson er der derfor etableret en ad hoc parkeringsløsning, som til dels 

løser kapacitetsproblemerne. Skal der igangsættes et projekt, hvor ændringer på 

den permanente parkeringsplads undersøges og hvor ”ad hoc parkeringen” gøres 

til en mere permanent ”sommer parkering”. Evt. bedre markering og befæstning. 

Beslutning Den midlertidige sommer parkeringsplads bliver flittigt brugt. Etableringen af en 

mere permanent parkeringsplads kunne være en overvejelse, men med en 

estimeret samlet omkostning på ca. tkr. 300 ønsker bestyrelsen alene området 

opgradet. BV og KH undersøger mulighederne. 

Åben/lukket Åben 

 

 

 

Pkt. 6 Ris-Ros kassen 
 

Sagsfremstilling Behandling af indkomne forslag. 

17.04.23 – Hans Henrik Mathiasen – medlem nr. 27-2302 

Beder bestyrelsen overveje den fastsatte tidsforsinkelse på 20 min. efter træk af 

bolde på driving rangen. 

Tidsintervallet er efterfølgende ændret til 15. min. 
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21.04.23 – John Poulsern – medlem nr. 27-925 

Efterspørger bedre WiFi i klubhuset. 

I forlængelse af henvendelsen har leverandøren af klubbens WiFianlæg i 

klubhuset været forbi og måle effekten. Leverandøren mener ikke der kan 

optimeres yderligere. 

Bilag Bilag 1 

Åben/lukket Åben 

 

 

 

Pkt. 7 Nyt fra sekretariatet - BV 
 

Sagsfremstilling Baneafdelingen 

- Testning af robotløsningen på Korthulsbanen er gået så fin at KH 

investerer i robotten 

- Der udtrykkes stor tilfredshed med banen fra medlemmer og gæster selv 

om den efterhånden trænger til noget vand 

Foreningsafdelingen 

- Med p.t. 163 TRYOUT’ere er vi på niveau med sidste sæson 

Sportsafdelingen 

- Stor tilfredshed med afviklingen af Vejlematchen både fra deltagere og 

arrangørerne fra Sportsafdelingen 

Restauranten 

- Udtrykker tilfredshed med aktivitetsniveauet i restauranten 

Pro’en 

- Efter flytning af grill generer røgen ikke længere 

- Tidligere vedtaget udbygning af halvtaget udsættes derfor 

Sekretariatet 

- Aftales med restauranten af Viasat Golf altid er tændt i pokalrummet. 

Efterfølgende evalueres om abonnementet skal afmeldes 

- Internettet på driving rangen er opgraderet og der er etableret wifi i 

området. Efter en uges testperiode har der ikke været problemer med 

boldautomaten. I de første små 3 mdr. er der slået 593.000 bolde       og 

salg af bolde har generet en indtægt på tkr. 29 

- Medlemsudviklingen er fortsat positiv og vi har åtd indmeldt flere nye 

medlemmer end samme periode sidste år 

Åben/lukket Åben 

 

Mødet forventes afsluttet kl. 20.30  
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Bilag 2 

 

 

 
 
Svar mailet 24.04.23 

 

Kære Hans Henrik 

 

Tak for din henvendelse til ros-ris kassen. 

 

Vi har med den nye boldmaskine valgt at følge modellen fra mange andre klubber med, at der er et vist tidsrum 

mellem boldtræk - og vi valgte at lægge fra land med de 45 bolde og 20 minutter, som vi kunne forstå på 

leverandøren, at klubberne typisk bruger. 

 

Når vi gerne vil have et tidsrum mellem boldtræk, er det primært fordi, at salget til gæster på rangen (både 

spillende og folk, der alene kommer for at slå) er stigende. Rangen er ganske enkelt blevet en indtægtskilde for 

klubben, som vi jo alle har glæde af. Derfor er det også vigtigt at holde styr på flowet - at der f.eks ikke står 

spandevis af bolde til fri benyttelse, som der tidligere har gjort - og grundlæggende at der er bolde nok. 

 

Som vi hører det, har de fleste medlemmer oplevet at de 20 min har været passende i forhold til deres flow i at 

slå bolde. 

 

Nogen har - som du - peget på, at det er for kort tid.  

 

Som du måske har opdaget, har vi derfor justeret tiden, så der nu kan trækkes 45 bolde pr 15 min., og så håber 

vi, at det passer bedre til alles flow. 

 

Venlig hilsen 

Claus Svold 

Formand VGC 

 

Sendt fra Outlook til iOS 

https://aka.ms/o0ukef
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Sendt: 21. april 2023 22:30 
Til: Bo Vaaben <bv@vgc.dk> 
Emne: Til bestyrelsen 
 
Til bestyrelsen 
Bestyrelsen bedes venligst overveje at investere i et mere effektivt WiFi dækkende hele klubhuset 
incl. restauranten.  
5G findes tilsyneladende ikke i området, 4G fanges kun sporadisk mens 3G og E er langsommere end 
en runde golf. 
Dækningen med klubhusets WiFi er meget ujævn og bare i havestuen falder den ud ofte og erstattes 
med 3G.  
 I 2023 er det let og relativt billigt at få et dækkende WiFi.  
 
Vh 27-925 
John Poulsen 
 

 

 

Den 26. apr. 2023 kl. 13.33 skrev Bo Vaaben <bv@vgc.dk>: 
 
Hej John, 
...tak for din henvendelse. Da det er lidt teknisk, så tillader jeg mig lige, efter aftale med klubbens 
formand Claus Svold, at svare på bestyrelsens vegne. 
 
Hvis mobilnettet anvendes i klubhuset har du helt ret i at mange vil opleve at dækningen er meget 
mangelfuld. Det er lidt afhængig af, hvilken udbyder man har, men for langt de fleste vil signalet 
være utilfredsstillende. 
 
Derfor at det vigtigt at mobiltelefonen er sat op, så den skifter til WiFi, når signalet ikke er godt.  
 
I klubhuset er der installeret et antal WiFi routere fordelt i sekretariatet, mellemgangen, 
restauranten og på 1. salen. Som jeg forstår det, er de installeret, så de både kører 2,4 og 5 GHz 
afhængig af hvad brugerens mobiltelefon er sat op til. Når brugeren bevæger sig rundt i klubhuset vil 
der automatisk skiftes til de forskellige routere. Firmaet som har installeret klubbens WiFi har, på 
baggrund af din henvendelse, været forbi for at måle WiFi signalet i forskellige "hjørner" af 
klubhuset. De fandt at systemet kører optimalt. Så klubbens WiFi installation og opsætning kan ikke 
optimeres yderligere. 
 
Restauranten har et problem med deres trådløse DK-terminal, som åbenbart kører på mobilnettet og 
ikke p.t. kan køre via WiFi. De arbejder på en løsning. 
 
Håber ovenstående giver mening ellers er du selvfølgelig meget velkommen til at kontakte mig igen. 
 
Hilsen 
Bo 
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